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országgyűlési képviselő

Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László ,
az Országgyű lés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani

Balog Zoltán emberi erőforrás miniszternek

„ Milyen létszám változások történtek az egészségügy háttérintézményeiben?”

Tisztelt Miniszter Úr !

A nemzetközi összehasonlításban is alacsony létszámmal és kis köliségvetésb ől működő
háttérintézmények legutóbbi átalakításakor jelentő s létszám leépítést is végrehajtottak .

Miniszter Úr, a kérdéseim Önhöz a következők :

1) Az Országos Tisztifőorvosi Hivatal, a Nemzeti Egészségfejlesztési Intézet, az
Országos Közegészségügyi Központ, Országos Epidemiológiai Központ egyenkén t
jelenleg hány fő t alkalmaz?

2) A felsorolt intézmények jogutódjai hány főt alkalmaznak a megörökölt feladato k
ellátására, azaz hány szakembernek maradt meg a munkája az átalakítások után is ?
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3) Az átszervezés során az Emberi Erőforrások Minisztériumának állományába került ,
korábban az 1-es kérdésben felsorolt munkahelyeken dolgozók közül a kérdé s

kézhezvételéig hány fő munkaviszonyának megszüntetését kezdeményezte a

minisztérium?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2017 . június 12 .

Tisztelettel,

Dr. Hadházy Áko s
országgyű lési képviselő

(LMP )
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